
                                                                                                                                                                                

 

Bestyrelsesmøde REE Golfklub 10-06-2024 kl. 17:00 i Klubhuset. 

Tilstede: Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Henrik Hansen, Winie Hillemann og Nils Rohde 

Afbud: Erland Kongsdal Pedersen 

Gæst: Mette Schjønning 

Referat: Mette Schjønning 

 

REFERAT: 

1.  Generel info v/ Formanden. 
Kasper Christiansen er ansat og startet som Greenkeeper 1. juni 2024. 
Jesper har sidste arbejdsdag d. 14. juni 2024. 
Byggefirmaet House kommer onsdag d. 12. juni og ser bygninger for at forberede malerarbejdet 
Banen står flot og det bliver kommenteret af spillerne. 
 
2. Opfølgning på referat fra sidste møde. 
Man kan ikke sættes til Hcp. 53,9. Ifølge Ole Haag fra DGU skal alle starte på Hcp. 54. 
Referatet er godkendt 
 
3. Status Økonomi. 
JN gennemgik årets regnskab ind til dato. 
Driving Range er under budget men godt med. Vil ender under det budgetterede på grund af dette års 
rabat. 
Indbetaling af § 79 er endnu ikke kommet  
Endnu ikke anledning til korrektion af budget. 
 
4. Markedsføring og kommunikation. 
Nyhedsbrev nr. 4 er netop sendt ud. 
Der er ikke behov for annoncering vedr. prøvemedlemmer – hellere information et synligt sted på 
hjemmesiden f.eks. forsiden. WH vender dette med EKP. 
 
5. Administration og sekretariat. 
Vi er pt. 775 medlemmer 
Det kigges endnu engang på manglende kontingent indbetaling.  
Et medlem har efter gentagne påmindelser og forslag fra klubben om ratebetaling, endnu ikke betalt. 
Bestyrelsen har besluttet at fjerne banetilladelsen og medlemmet får i denne uge skriftlig meddelelse om 
dette.  
Nordgolf – Der er 44 REE Medlemmer tilmeldt ordningen. Der er været 8 – 10 henvendelser vedrørende 
Hillerøds regel om booking af tider i weekenden. De enkelte klubbers blokeringer skal respekteres.  
 
 



6. Orientering fra/om udvalg. 
Turneringer: Der er 8 tilmeldte til turneringen Race to Lydinge Golf. Der skal udsendes en reminder. 
Der ønskes en forretningsorden vedrørende forplejning efter DK-turnering og hvad der tilbydes deltagende 
medlemmer i forhold til klubpolo. NR kigger på det. 
Klubben donerer 4 dusin bolde til Pink Cup og 3 dusin til Klub 37 turnering samme dag på Pay & Play banen. 
Cafe: Der har været vrøvl med kloak og afløb. Hvem skal ifølge forpagteraftalen sørge for at få det ordnet. 
MS finder aftalen og mailer den til KB. Der er gode tilbagemeldinger om maden. 
Rekrutterings status: Det går fint. Der har indtil nu været 40 prøvemedlemmer og en håndfuld har allerede 
nu meldt dig ind og spillet fadderrunde.  
Baneudvalg: NR informerede om sidste udvalgsmøde. Broen på hul 11 bliver renoveret. Der kommer nye 
åbningstider på Driving Range. 
 
7. Årshjul – ad hoc emner. 
Reklamefolder: Det er besluttet at der skal tages nye billeder og HH og WH vil tage nogle når de er ude på 
banen. MS hører Erland om han også vil tage nogle. Foto skal tages nu og det bestræbes at folderen er klar 
senest til starten af sæson 2025.  
Sponsordag: Dato for årets match er næsten vedtaget og den skal sendes ud til deltagerne, så snart den er 
klar.  
Manual for logoer: NR arbejder videre med dette 
Skiltning par 3 bane: Winie skal tage mål til nye skilte og for at få præcise mål skal skiltene skilles ad. MS 
hører Lennart. 
 
8. Eventuelt. 
Ukrudt på p plads og foran bygninger – Lennart er på sagen 
Rengøring af buggy – Lennart får koden til Pro Box så han kan hente nøgler og ordne dem ved greenkeeper 
gården om morgenen. 
Bedre bad Open - pokal skal opdateres 
GolfAmore midler – HH overvejer hvad der kan søges om til juniorerne 
Super Cup 2025 – distrikt 4 skal være vært i uge 42. HH arbejder på at REE GOLF kan være vært.  
Greenkeeperne ønsker en IPhone, hvorfra de kan styre vandingsanlægget – en der altid ligger i GK gården.  
 
Næste bestyrelsesmøde mandag d. 5. august 2024 kl. 17:00  


